
MEMO VOOR DE GEMEENTERAAD

aan de gemeenteraad
van de griffie

onderwerp Commissieadvies Bestuurlijke Zaken 25 mei 2020 bij raadsvoorstel 
Stg. Omroep Heiloo 

datum 15 juni 

De raadscommissie Bestuurlijke Zaken heeft in haar vergadering van dinsdag 25 mei het volgende 
geadviseerd:

Bespreking commissie
Heiloo-2000 vindt het een goed raadsvoorstel en ondersteunt het van harte. Is voor optie 1; de 
structurele verhoging van € 6000,=.
VVD stelt dat er wordt voldaan aan de eisen. Geeft een positief advies en gaat akkoord met de 
€ 6000,= structureel. 
D66 is ook positief over het voorstel en sluit zich aan bij de VVD.
CDA adviseert positief, ook ten aanzien van de structurele bijdrage van € 6.000,= voor het lokale 
media-aanbod. 
PvdA geeft een positief advies, ook ten aanzien van de € 6.000,=  structureel.
GBH stelt vragen aan de PH over de reden voor deze procedure en wat Beat FM voor die € 6.000  
doet. De PH antwoordt dat de procedure via de raad een wettelijke vereiste is, zoals in de brief 
vermeld staat en dat het geld nodig is voor de techniek. Op de vraag van GBH waarom er geen 
geld voor de Uitkijkpost beschikbaar wordt gesteld, antwoordt de PH dat men in gesprek is met de 
Uitkijkpost, maar dat er nu geen aanvraag ligt. 
GBH geeft in de tweede termijn aan dat men geen dubbelfuncties in de programmaraad wenst, 
maar onafhankelijke media wil. PH antwoordt dat de gemeente niet gaat over dubbelfuncties in de 
programmaraad. Geeft ook nog een toelichting op de vraag van GBH waarom de digitale 
raadsvergaderingen worden uitgezonden via Beat FM. Voorheen zond Beat FM ook de 
vergaderingen in audio uit. Dat werd overbodig door de inhuur van Webcast Company. Beat FM 
zendt nu uit omdat we deze periode digitaal vergaderen met als verplichting een live stream in 
beeld en geluid.  De livestream met YouTube lukte technisch niet. 
Heiloo Lokaal is in principe akkoord. Fractie heeft wel nog wat vragen over de samenstelling van 
de programmaraad. Hij mist afvaardiging van bepaalde doelgroepen, bijvoorbeeld de jeugd en stelt 
vast dat een lid een dubbele pet op heeft. In de tweede termijn geeft de fractie aan dat het mooi 
zou zijn als de uitzendingen van de omroepen van Bergen en Uitgeest ook te zien zouden zijn via 
glasvezel. Over de door HL genoemde afgeblazen fusie met de andere regionale omroepen geeft 
de PH aan dat de omroep ervoor kiest om lokaal te blijven. Daar wil de gemeente zich niet in 
mengen. 

Toezeggingen ph Romeyn
PH zegt toe dat hij in gesprek gaat over de samenstelling van de programmaraad voor zover het 
de afvaardiging vanuit verschillende doelgroepen betreft. Daarnaast zegt hij toe in gesprek te gaan 



met de omroep over de uitzending van regionieuws. 

Advies commissie
Met uitzondering van de fractie van GBH adviseren alle fracties positief, ook over de structurele 
bijdrage van € 6.000,=. 
De fractie van GBH neemt het voorstel terug naar de fractie en dan gaat het vooral om de 
onafhankelijkheid van de nieuwsvoorziening en de vraag wat er met het geld wordt gedaan. 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk


